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BedanktiaiL

Goed dat jullie vinger aan de pols houden, vanuit onze sector merken we dat de 2e golf al begonnen is en ook de LHV

voorziet dat in Q4 door huisartsen meer aandacht gegeven gaat worden aan de Covid-zorg en er in de 1e lijn minder

capaciteit komt voor de reguliere zorg.

Om die reden zouden we o.a. graag nader van gedachten wisselen over het desgewenst verlengen van de

steunmaatregelen, zoals die door ZN tot heden zijn georganiseerd. Zekerheid over steun is belangrijk als er weer onzekere

tijden aanbreken.

https://www.lhv.nl/actueel/nieuws/huisartsen-grote-zorgen-over-de-nabije-toekomst

Wellicht kunnen we, mede op basis van het onderzoek van de LHV, nagaan hoe de rest van 2020 zich zou kunnen gaan

ontwikkelen. Voorkomen moet worden dat de reguliere zorg (1e en 2e lijn) opnieuw 'stilvalt'.

Hoor ook graag jullie visie t.a.v. dit onderwerp.

Prettige avond.

Met vriendelijke groet,

Associatie van Ketenapotheken / ASKA
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Onderwerp: Coronaberaad nog steeds in slaapstand?

Beste allemaal,
Mede naar aanleiding van de persconferentie van maandag even een kort berichtje. De stijging van de Corona-besmettingen is

zorgwekkend, maar ons beeld is dat het momenteel op het terrein van geneesmiddelen redelijk rustig is (zowel mbt LCG-

middelen als de brede geneesmiddelenvoorziening). We hebben het Coronaberaad dus nog niet opgestart.

Maar ik kan me voorstellen dat bij jullie in het veld misschien wel de behoefte bestaat aan een vorm van periodiek overleg. Als

dat zo is, laat het mij dan vooral weten. Want dan starten we het weer op (zij het voorlopig minder frequent dan in het

voorjaar).

Jullie kunnen natuurlijk ook bij ons terecht als er zaken zijn mbt de geneesmiddelenvoorziening irt Corona waar jullie zorgen

over hebben.

Met vriendelijke groet,
5.1.2e

vr:IEEE
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Onderwerp: Coronaberaad in slaapstand

Beste leden van het Coronaberaad,
Zoals voor de zomer toegezegd zou ik nog terugkomen op of en zo ja in welke vorm we het Coronaberaad voortzetten na de

zomer.

Na een klein beetje afstand tijdens de zomervakantie® kijk ik terug op een hele bijzondere periode waarin het Coronaberaad

tijdens de Covid crisis van grote waarde is geweest voor het uitwisselen van actuele informatie, het bespreken van

oplossingsrichtingen en het expliciteren van zorgen en belangen. Iedereen werkte samen om de geneesmiddelenvoorziening in

Nederland op peil te houden en ernstige verstoringen zo vroeg mogelijk te voorkomen. En vanuit VWS ook speciale dank voor

het vertrouwen en het feit dat jullie je terughoudend hebben opgesteld richting de pers en de Tweede Kamer, zodat wij ons

konden focussen op de core-business en niet uitsluitend bezig waren met de beantwoording van de pers- en Kamervragen.
Onze speciale dank gaat uit naar de partijen het LCG mogelijk hebben gemaakt (en nog steeds bemensen), actief hebben

meegewerkt aan de geneesmiddelenmonitor, ons vindingrijke Meldpunt en natuurlijk last but not least zan IEEEvoor

zijn voortreffelijke voorzitterschap en focus op resultaten.

Ons voorstel is dat we het Coronaberaad de komende tijd in een slaapstand zetten. Er is op dit moment geen acute aanleiding
voor intensief overleg, maar zodra een eventuele tweede covid-golf daar aanleiding toe geeft dan starten we het weer op. Laten

we hopen dat die noodzaak niet ontstaat.

Weet dat jullie bij belangrijke signalen altijd bij mij, FREE en ERE en onze collega’s terecht kunnen. En met sommigen van

jullie zullen we de komende maanden nog intensief contact hebben in het kader van de werkgroep geneesmiddelentekorten.

We zullen er in de komende maanden alert op blijven om jullie tijdig te informeren als er ontwikkelingen op het gebied van Covid

en geneesmiddelen zijn die voor jullie relevant zijn.

Groeten,


